
استاندار، توریسم ورزشی و کمپ
های تیم ملی

توجه استاندار اردبیل در ماه های اخیر به ورزش از باب گسترش
گردشگری توقع ورزشی ها و دوستداران ورزش از این مقام مسوول را
افزایش داده است. وظیفه رسانه ها می باشد که به هر بهانه ای این
علاقه استاندار را مورد بحث قرار داده و از اقدامات اصولی در
.راستای رسیدن به هدف حمایت بکنند

مسلما نگاه استاندار به بحث گردشگری ورزشی و تاثیر ورزش در توسعه
و جذب گردشگر و معرفی ویژگی ها و موقعیت استان در سطح کشور و
منطقه تک بعدی نبوده  و فقط در میزبانی مسابقات بین المللی خلاصه
نمی شود. هرچند اقداماتی که تاکنون در این راستا انجام پذیرفته
نشان دهنده برخورداری این امر از اهمیت و جایگاه خاص در افکار و
نظرات مسوولین و استاندار دارد ولی بیان زوایای مختلف مربوط به
این مساله شاید بتوانددر افزایش حوزه های مورد توجه نقش قابل

قبولی داشته باشد.
نقش راه اندازی یک کمپ ورزشی مجهز و استاندارد در سطح استان در
بحث جذب گردشگر داخلی و خارجی اگر از میزبانی مسابقات بین المللی

بیشتر نباشدکمتر نبوده و نخواهد بود.
مطمینا استاندار و گروه مشاورین وی زوایای مختلف توریسم ورزشی و
راه های توسعه آن را مطالعه کرده و به جمع بندی رسیده اند.
راهکارهای پیشنهادی و نتیجه گرفته شده از بررسی ها و مطالعات هر
چند که به اطلاع عموم و جامعه ورزشی نرسیده است ولی مباحث مختلف و
اقدامات متعددی را می تواند در بر داشته باشد که بحث کمپ ورزشی و
اهمیت دادن به آن و بررسی نقش آن در توسعه گردشگری استان می
تواند در برنامه ریزی برای  دست یابی به اهداف کلان در صنعت

توریسم موثر عمل نماید.
در حال حاضر که استان از نظر زیر ساخت های مورد نیاز برای برپایی
اردوهای آمادگی فقط از یک آب و هوای مطلوب و ارتفاع مناسب از سطح
دریا برخوردار می باشد، همه ساله تعداد زیادی از تیم ها به جای
مسافرت به خارج از کشور و صرف هزینه های سرسام آور استان اردبیل
را انتخاب می کنند. آیا از سوی کسانی که در ارتباط با توسعه
گردشگری و مشخص نمودن عوامل آن مسوولیت داشته و دارند در جهت
تعیین درصد نقش اردوهای ورزشی اقدامی نموده و به نتیجه ای دست
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یافته اند؟
ایجاد و راه اندازی یک کمپ ورزشی استاندارد و مجهز هم می تواند
سالیانه از خروج مقدار قابل توجهی ارز از کشور جلوگیری نماید و
هم عاملی مهم برای شناساندن استان و توسعه گردشگری منطقه باشد.
انتظار می رود استاندار اردبیل برای این بخش ورزش که می تواند
بازوی توانا و قدری برای توسعه و گردشگری استان به شمار آید
،اهمیت خاصی قایل باشد و در برنامه های آینده استان اولویتی برای

تحقق آن در نظر گرفته شود.
سال هاست که در مورد کمپ ورزشی و یا کمپ تیم های ملی به حد کافی
شعار داده شده است. هر از گاهی بحث آن در زمان حضور تیم های
ورزشی در استان و به طور کلی در فصل تابستان مطرح می شود و با
رسیدن پاییز تا تابستان سال آینده بحث به خواب زمستانی می رود.
به گواهی آرشیو موجود در سال های گذشته در ارتباط با کمپ و اهمیت
آن در توسعه گردشگری زیاد گفته ایم و نوشته ایم ولی وقتی مسوولین
اراده ای برای انجام کاری نداشته باشند نه تنها نوشتن بلکه فریاد

کشیدن ها نیز تاثیر نخواهد داشت.
وقتی علی آبادی رییس وقت سازمان تربیت بدنی و علی نیکزاد
استاندار اردبیل برای احداث کمپ به توافق های اولیه دست یافتند و
قراردادی در این ارتباط منعقد شد و اعتبار اولیه مورد نیاز برای
حصارکشی به میزان پنج میلیارد ریال از طرف سازمان پرداخت گزدید
متاسفانه بی توجهی ها،عدم همکاری ها و در برخی موارد برخوردهای
سیاسی و مغرضانه از تحقق این مهم ممانعت کرد و در طول زمان مشخص
نگردید که اعتبارمربوط به حصارکشی کمپ که در یک حساب جداگانه ای

نگاه داری می شد در چه مواردی هزینه شد؟
این که مدیر کل ورزش و جوانان در مصاحبه با رادیو ورزش از
استقبال بخش خصوصی برای سرمایه گذاری در این ارتباط خبر داده و
اظهار امیدواری کرده که در آینده ای نزدیک عملیات این مهم آغاز
شود جای خوشحالی دارد ولی امیدواریم این وعده نیز مانند وعده های
داده شده در ۱۵سال گذشته سرکاری و برای خالی نبودن عریضه نباشد و
این بار به ثمر رسیدن یکی از عوامل مهم در جذب گردشگر و معرفی

استان را شاهد باشیم.
 


